

《单词百科:asparagine是什么意思?asparagine怎么发音?asparagine的解释和用法》

英语单词asparagine是什么意思?asparagine怎么读?asparagine怎么发音?简答网为您整理了asparagine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



asparagine怎么读

asparagine的读音:['spær d i:n]

asparagine的意思

1、n.天门冬素，天冬酰胺酸;

asparagine的相关词组

1、ethyl asparagine [医]乙基天冬酰胺;

asparagine的双语例句

1、Aspartate is readily converted to asparagine.

天门冬氨酸易于转变成天门冬酰胺.

2、The amide nitrogen of glutamine or asparagine functions more effectively than ammonia.

谷酰胺或天门冬酰胺的酰胺氮作用较氨更有效.

3、The reaction product derived from D fructose and L asparagine was prepared.

制备了D-果糖与L-天冬酰胺的反应产物.

4、Exogenously supplied aspartate is not an active precursor of asparagine in plant tissues.

外来供给的天门冬氨酸，在植物组织中并不是一个活跃的天门冬酰胺前体。

5、Study on the Formation Mechanism of Acrylamide in Model System of Glucose and Asparagine

葡萄糖/天冬酰胺模拟体系中丙烯酰胺的产生及其机理研究

6、Construction and Application of Screening Model of Asparagine Synthetase B in Vitro

天冬酰胺合成酶B体外筛选模型的构建与应用

7、The Structure and Expression Regulation of Human Asparagine Synthetase Gene

天冬酰胺合成酶的基因结构及其表达调控

8、Study on Synthesis of β -Homo Asparagine and its Side Reaction

β -Homo天冬酰胺的合成及其副反应的研究

9、Development and application of screening method for asparagine synthetase B inhibitors by high performance liquid chromatography

天冬酰胺合成酶B抑制剂高效液相色谱筛选方法的建立与应用

10、The best carbon source is maltose. The best nitrogen source is asparagine.

最佳碳源为麦芽糖，最佳氮源为天门冬素；

11、Studies with labelled aspartate demonstrate its ready conversion into asparagine.

用标记的天门冬氨酸研究证明，它迅速地转变为天门冬酰胺。

12、In order to validate the formation mechanism of acrylamide, we studied on the model system of glucose and asparagine.

为了进一步证实其形成机理，进行了葡萄糖和天冬酰胺模拟体系的研究。

13、Studies on the Cloning, Expression and Application of the Gene of Schistosoma Japonicum Asparagine Endopeptidase

日本血吸虫天冬酰胺内肽酶编码基因的克隆表达及其应用研究

14、1% asparagine can inhibit nonenzymatic brown of Jujube pulp.

1%天冬氨酸可抑制枣浆非酶褐变。

15、Using the characteristic asparagine sequon detection, we found 48 possible N-glycosylation sites in 39 proteins.

应用糖苷酶酶切和特征性的天冬酰胺序列子的检测发现了39个蛋白中的48个潜在的N型糖基化位点。

16、The optimum carbon sources were lactose, sucrose and maltose and the optimum nitrogen source was asparagine.

碳源中以乳糖、蔗糖、麦芽糖生长最好。氮源中以氨态氮生长最好，缺氮时生长最差。

17、There are 12 Cysteine residues and 5 potential asparagine linked glycosylation sites in F glycoprotein.

F蛋白上共有12个Cys残基位点和五个潜在糖基化位点。

18、Studies on Synthesis, Characterization and Scavenging Effect on O₂ of Asparagine Schiff Base and its Rare Earth Complexes

天冬酰胺Schiff碱稀土配合物的合成、表征与抗O₂-性能

以上是简答网为您整理的asparagine怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查

看更

多关于as

paragine的用法、a

sparagine的释义、asparagine的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/asparagine>

